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Nyhedsbrev januar 2011 
 
 

Generalforsamlingen november 2010 
Generalforsamlingen forløb fint. 21 medlemmer var mødt op. Se referatet på bagsiden af denne 

skrivelse. 

 

 

Kommende arrangementer 
Haver i Ny Havnegade  - Inspiration og praktiske råd til indretning af vore små haver 

 Tirsdag den 22. marts kl.19 i Industrimuseets foredragssal 

 En entusiastisk haveejer - Annetterose Dyrby nr. 71 - fortæller til inspiration om sin have her i  

Ny Havnegade. 

 Niels Katballe nr. 93 vil viderebringe sin viden om og erfaring med at udvælge planter, der er 

velegnede til den jord, der er i haven. 

Og så vil der være kaffe, kage og drikkevarer for et beskedent beløb, så vi kan få en god aften. 

Tilmeld dig venligst til Jette Julius nr. 50  tlf. 7561 5693 senest 15. marts.  

 

Gadefest  - Lørdag den 28. maj 

Vi arrangerer en gadefest som sidste år med telt ved Café Gaslight og med mulighed for at grille 

medbragt mad. Start ca. kl. 17. Mere herom senere, men reserver dagen allerede nu. 

 

Generalforsamling  - 15. november 2011 kl. 19 i Industrimuseets foredragssal 

Ordinær generalforsamling afholdes i overensstemmelse med vedtægterne i november måned. Vi 

arbejder på at få et foredrag om gadens spændende historie i forbindelse med generalforsamlingen. 

 

 

Kontingent for 2011 
Kontingentet er uændret 50 kr. pr. husstand. Hermed en opfordring til at betale.  

Der er to muligheder:  

−  personlig indbetaling til Lasse Byrge Ny Havnegade 79  

−  indbetaling på konto i Nordea Reg.nr. 2500 Kontonr. 8973 771 672.  Skriv venligst husnummer.  

 

 

Bestyrelsen ser frem til at I møder talstærkt frem til arrangementerne. Reserver allerede nu datoerne. 



 

 Ny Havnegades beboerforening 

Referat fra  
generalforsamling i Ny Havnegades beboerforening den 9. nov. 2010 
 

Tilstede var 21 medlemmer af foreningen. Der blev budt velkommen af formanden Preben Huus Jensen.  

1. Valg af dirigent. Inge Nørgård (nr. 32) blev valgt og takkede for valget. Dirigenten konstaterede 

derefter at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og gav dernæst ordet til formanden. 

2. Formanden startede med at takke Ole Puggård for at vi måtte holde generalforsamlingen på 

Industrimuseet. 

Beretning: 

Beboerforeningen blev startet i 2008 i forbindelse med renovering af gaden. Nu er der faldet ro over 

gaden. Der er dog fortsat nogle temaer: 

a. Skarpe kantsten. Kommunen henviser folk til at anmelde problemer med bildæk og fælge til eget 

forsikringsselskab. 

b. Bump. Er nu blevet malet med markeringer. 

c. Det væsentligste. Gadefest i maj måned. Tilbagemeldinger har været at det var et vellykket 

arrangement. Bestyrelsen har dog besluttet at der skal ske ændringer specielt i forhold ti maden. 

Det overvejes om man (i større udstrækning ), kan lave maden selv. Det var godt med det fine 

store telt, underholdning og dans. Der var stor tilfredshed med dette. Igen tak til Ole Puggård, for 

at vi måtte være ved Industrimuseet, på græsset ved Café Gaslight. 

 

Herefter takkede dirigenten for beretningen og spurgte de fremmødte om der var spørgsmål.  

Der blev spurgt om vi kunne skaffe en professionel vinkelsliber? Om man kunne få en entreprise? – 

Bestyrelsen undersøger muligheden for dette, herunder pris  

Vedrørende sommerfest blev der spurgt om vi kunne stille fælles gril op til næste sommerfest? Dette 

vil bestyrelsen overveje og beslutte.  

 

3. Kassereren Lasse Byrge aflagde regnskab, der var godkendt af revisoren Freddy Steinbrenner. 

Regnskabet blev godkendt. 

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent 50 kr. pr. husstand. Dette blev vedtaget.  

 

4. Valg til bestyrelsen. Alle der var på valg stillede op igen og blev genvalgt.  

 

5. Revisor blev også genvalgt. 

 

6. Ingen indkomne forslag. 

 

7. Eventuelt. 

Der var interesse for et forslag om at afholde et forårsarrangement for medlemmer. Arrangementet 

skal dreje sig om et historisk oplæg om gaden samt noget kunstnerisk angående haveanlæg specielt i 

forhold til forhaver.  

Hus nr. 61 er i stort forfald. Dette generer naboerne en del. Jette fra bestyrelsen tilbyder at gå med til 

kommunen for at støtte op om den relevante klage. Der falder dele af huset ned på nabogrundene. 

Desuden er der begyndt at opstå fugtproblemer. Bestyrelsen undersøger, om beboerforeningen kan 

gøre noget i sagen. 

 

Referat Jette Julius nr. 50 


